



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

ទទួលបានសម្តេចមហាបវរធិបតី ហ៊ុន ម៉ាណែត
នាយករដ្ឋមន្ត្រី

ប្រធានក្រុមប្រឹក្សា

សេចក្តីប្រកាសព័ត៌មាន
ស្តីពី

សន្ទនាជំនុំបោះឆ្នោតសម្តេចមហាបវរធិបតី ហ៊ុន ម៉ាណែត នាយករដ្ឋមន្ត្រី
នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា និង ឯកឧត្តម អនុជិន ធានចិន្ត្រៃយ៍ (Anutin Chharmvirakul)
និងនាយករដ្ឋមន្ត្រីរដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធនៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា

០០០០០០០០

នាព្រឹកថ្ងៃទី២៣ ខែតុលា ឆ្នាំ២០២៤ **សម្តេចមហាបវរធិបតី ហ៊ុន ម៉ាណែត នាយករដ្ឋមន្ត្រី**
នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា បានអនុញ្ញាតឱ្យ **ឯកឧត្តម អនុជិន ធានចិន្ត្រៃយ៍** ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រី
ក្រសួងហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធ និងគណៈប្រតិភូ ចូលជួបសម្តែងការត្រួតពិនិត្យ និងពិភាក្សាការងារនៅវិមានសន្តិភាព។

ក្នុងឱកាសនៃជំនុំបោះឆ្នោត **ឯកឧត្តមឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី**បានគូសបញ្ជាក់ថា កម្ពុជា-ថៃ មានទំនាក់ទំនងជាប្រពៃណី
និងយូរអង្វែង ជាមិត្តភាពខាងល្អ និងជាប្រទេសមានវប្បធម៌ប្រហាក់ប្រហែលគ្នា។ ការណ៍នេះគឺជាមោទនភាពសម្រាប់
ប្រទេសទាំងពីរ ក្នុងការជំរុញកិច្ចសហប្រតិបត្តិការ កាន់តែច្រើន សម្រាប់ប្រជាជន និងប្រទេសទាំងពីរ។ **ឯកឧត្តម**បាន
ប្តេជ្ញាចិត្តជំរុញកិច្ចសហប្រតិបត្តិការថៃ-កម្ពុជា ឱ្យកាន់តែល្អប្រសើរថែមទៀត។

ជាការឆ្លើយតប **សម្តេចមហាបវរធិបតី** បានបង្ហាញនូវកិត្យិករយ័ពោះវង្សនភាព និងភាពរឹងមាំនៃទំនាក់
ទំនងកម្ពុជា-ថៃ និងលទ្ធផលប្រកបដោយជ័យជំនះនៃជំនុំបោះឆ្នោតក្នុងមក នៅប្រហុកប្រិក ទាំងក្របខ័ណ្ឌរដ្ឋាភិបាល
និងខេត្តជាប់ព្រំដែន។ **សម្តេចមហាបវរធិបតី**បានថ្លែងអំណរគុណចំពោះរាជរដ្ឋាភិបាលថៃដែលបានកាន់បន្ទុកសម្រែ
វិជ្ជាការការងារ និងតម្លៃបន្តសុពលភាពវិជ្ជាការការងារ ព្រមទាំងលើកលែងតម្លៃនៃការអនុញ្ញាតចូលប្រទេសថៃ
ឡើងវិញ សម្រាប់លក់កម្ពុជា ក្នុងឱកាសពិធីបុណ្យចូលឆ្នាំខ្មែរ នាពេលកន្លងមក។ **សម្តេចមហាបវរធិបតី** បាន
លើកឡើងពីការអនុញ្ញាតឱ្យប្រជាពលរដ្ឋថៃដែលរស់នៅតាមបណ្តាខេត្តជាប់ព្រំដែនកម្ពុជា អាចធ្វើដំណើរចូលមក
ទស្សនានៃតួសេដ្ឋីមកបាន តាមរយៈការប្រើប្រាស់ប័ណ្ណព្រំដែន។

សម្តេចមហាបវរធិបតី និង**ឯកឧត្តមឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី** បានពិភាក្សាគ្នាអំពីកិច្ចសហប្រតិបត្តិការដើម្បី
សំខាន់ៗមានជាអាទិ៍៖ វិស័យការពារជាតិ និងសន្តិសុខ ជាពិសេស ការប្រកួតប្រជែងគ្នាដ៏ជិតស្និទ្ធ សំដៅប្រ
ក្លាយព្រំដែនកម្ពុជា-ថៃ ជាព្រំដែនសន្តិភាព សុវត្ថិភាព និងវិបុលភាពសម្រាប់ប្រជាជនទាំងពីរ។



គោលដៅជំរុញវិស័យពាណិជ្ជកម្ម ទេសចរណ៍ និងទំនាក់ទំនងរវាងប្រជាជន និងប្រជាជន **សម្តេចបវរវង្សបតី**
និងឯកឧត្តមឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រីក៏បានពិភាក្សាអំពីការជំរុញការឱ្យមានការបើកច្រកព្រំដែនឱ្យបានច្រើនថែមទៀត
ជាពិសេសការបើកជាផ្លូវការនូវច្រកទ្វារព្រំដែនអន្តរជាតិស្ទឹងបត់-បានណងអៀន ឱ្យបានឆាប់។ ៤

ថ្ងៃពុធ ៦រោច ខែអស្សុជ ឆ្នាំរោង ឆស័ក ព.ស.២៥៦៨
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី២៣ ខែតុលា ឆ្នាំ២០២៤

